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PRIMARIA COMUNEI DOBROVAT

JUDETUL IASI

PROCES VE,RBAL

. Incheiat astazi 09.06.2022, ora 09 :00

Astazi data si ora de mai sus are loc la sediul Primariei Dobrovat, sedinta

ordinara a Consiliului Local Dobrovat, convocata prin Dispozitia primarului nr.

21412022, cu urmatoarea ordine de zi;

1. Infdtmare privind activitatea PSI.

2. Informare privind situatia anului scolar 2021-2022

v 3. Diverse

- Elaborarea proiectului de hotarare privind aprobarea pretului la iarba de

coasa

- Elaborarea proiectului de hotarare privind neasumarea responsabilitatii

organizarii si derularii procedurilor de atribuire a contractului cadru pentru

achizitiaproduselor aferente programului pentru derularea masurilor educative,

pentru anul scola_r 2022-2023

Elaborarea proiectului de hotarare privind efectuarea pe taza localitatii a

dezinsectiei pentru combaterea tantarilor si gestionarea cainilot fara stapan

- Elaborarea proiectului de hotarare privind radierea numarului cadastral la

parcela 20 din UTR 2

v - Elaborarea proiectului de hotarare privind completxea listei de investitii

pentru anul2022

- Elaborarea proiectului de hotarare privind aprobarea 
-clemararii procedurii

de concesiune serviciului de utilitate publica de distributie a gazelot naturale, in

comuna Dobrovat, judetul Iasi

Sedinta este statutat orgarizata.

La sedinta participa dnul primar Martinus Catalin Iulian, Alexandru Petronela

secretar.

De asemeni la sedinta participa dnii consilieri locali Mardare Dumitru, Iacobute

Ionut, Roman Constantin, Pintilii Stefan, 'fonegaru Emil, Postelnicu Constantin,

Ureche Gavrila, Boboc Petru, Nastasa loan, Radu Constantin, Popistasu

Constantin.



De asemeni 1a sedinta participa d-na director de la Scoala Gimnaziala "Stefan Cel
Mare si Sfant" Dobrovat, Postelnicu Estela.

Dnul primar da citire Dispozitiei de convocare a sedintei ordinare nr. 21412022
si a ordinei de zi .

Dnul presedinte supdne la vot ordinea de zi, se aproba cu unanimitate de voturi.

Dnul presedinte supune la vot procesul verbal al sedintei antgrioare, se aproba cu
unanimitate de voturi.

Dnul primar da citire punctului nr. 1 pe ordinea de zi privind activitatea PSI
pentru anul2022.
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Dnul primar precizeaza ca datorita faptului ca persoanele nu curate cosurile de

fum si pe de altaparte incendierea vegetatiei au loc multe incendii. De asemeni a
fost achizitionata o vidanja ce poate fi folosita la incendii si functioneaza foarte
bine.

Dnul Tonegaru propune sa se faca verificari la cosurile de fum ale cetatenilor.

Au loc discutii pe marginea acestui subiect.

D -na director precizeaza ca sunt cosuri la scoala care sunt crapate si trebuie
reparate.

D-na director da iitire punctului nr.2 depe ordine adeziprivind activitatea anului
scolar 2021-2022 si a sumelor cheltuitge la scoala.

Dnul primar precizeaza ca sunt 2 programe unul de la ISi Iasi si unul prin PNRR
pentru achizitionarea unui microbuz scolar nou.

D -na director precizeaza ca va fi concurs la scoala pentru ocuparea postului
pentru ingrijitor.

Au loc discutii pe marginea acestui subiect.

Dnul primar da citire proiectului de hotarare nr. 41 privind aprobarea pretului la
iarba de coasa.

Dnul primar precizeaza caiarba de coasa trebuie data, este b.una iarba anul acesta
in zona Cazacu, iar pentru a face lucrari de cosire pe suprafata de pasune de 25
ha (unde sunt spini) sa fie data iarba la schimb de pe suprafata care a fost
insamantata.

Dnul Iacobute precizeaza ca nici anul trecut nu a fost datatoataiarbala cetateni.

Dnul primar precizeaza ca trebuie curatat terenul unde pasuneaza animalele.



Dnul Popistasu intreaba daca suprafata de 25 ha este in zona de gratare.

Dnul primar precizeaza ca cele 25 ha sunt cele unde pasune€va animalele, in

continuarea stadionului.

Au loc discutii pe marginea acestui subiect.

Se propune pretul laiarba de coasa.

Dnul Iacobute propune 80 lei/ha.

Dnul presedinte supune la vot proiectul de hotarare nr. 41 , se aproba cu

unanimitate de voturi, cu suma de 80 lei/ha pretul laiarba de coasa.

Dnul prirffar da citire proiectului de hotarare nr. 42 privind neasumarea

responsabilitatii pentru programul laptele si comul.

Dnul presedinte supune la vot proiectul de hotarare nr. 42, se aproba cu

unanimitate de voturi.

Dnul primar da citire proiectului de hotarare

gestionarea cainilor fara stapan.

Au loc discutii pe marginea acestui subiect.

Dnul presedinte supune la vot proiectul de hotarare nr. 43, se aproba cu

unanimitate de vtituri.

Dnul primar da citire proiectului de hotarare nr. 44 privind radierea numarului

cadastral la parcela 20.

Dnul primar precizeaza cava fi intocmit un act aditional pentru a putea prelungi

construirea locuintei.

Dnul presedinte supune la vot proiectul de hotarare nr. 44, se aproba cu

unanimitate de voturi.

Dnul primar da citire proiectului de hotarare nr. 45 privind completarea listei de

investitii cu investitia oo construire foisor pentru oficierea casatoriilor".

Dnul presedinte supune la vot proiectul de hotararo flr: 45, se aproba cu

unanimitate de voturi.

Dnul primar precizeaza ca un cetatean doreste sa faca o troita si doreste pietris.

Dnul primar precizeaza ca se vor face vestiare pentru stadion, va contribui si

primaria cu cheltuieli minime, cheltuielle majore nu vor fi suportate de primarie

ci de sponsori. In ceea ce priveste sumele cheltuite, primaria a platit doar la

Federatia Judeteana de Fotbal.
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Au loc discutii pe marginea acestui subiect.

Dnul primar da citire proiectului de hotarare nr. 46 privind demararea procedurii

de concesiune pentru distributie a gazeLot naturale.

Dnul primar precizeaza ca sunt 2 proceduri, sa se astepte sau sa se faca anterior

finantarii , la nivel national sunt 12 operatori iar in momentul atribuirii, operatorii

aleg ce proiecte doresc, de aceea am ales sa facem aceasta procedura anterior

finantarii pentru a castiga timP.

Dnul primar precizeaza ca aceasta asociere a 5 comune a creat o sansa si pentru

comuna noastra.

Dnul pr.r.tirt. supune la vot proiectul de hotarare ff, 46, se aproba cu

unanimitate de voturi.

Dnul primar da citire informarii dlui Schiopu Vasile privind pasunatul.

Dnul primar da citire informarii dlui Toader Ioan privind lucrarile efectuate pe

terenul inchiriat pentru pasune.

Se stabileste comisia pentru iarba de coasa.

Dnul Mardare propune pe dnul Iacobute.

Dnul Postelnicu propune pe dnul Tonegaru.

Dnul Iacobute propune pe dnul Mardare.

Dnul presedinte supune la vot comisia cu cei 3 membri, sO aproba cu unanimitate

de voturi.

Dnul primar da citire informarilor pentru pasunat a dlui Adochiei Mihai .

Dnul primar da citire solicitarii dlui Tanase pentru iarba de Coasa.

Dnul primar da citire referatului intocmit pentru inchiriere pasune.

Dnul presedinte intreaba ce se va face in continuare pentru reluarea procedurii de

inchiriere cu o comisie noua.

Dnul Iacobute precizeaza ca anterioara comisie s-a dizolvat.

Dnul presedinte propune organizarea unei noi comisii.

Dnul presedinte intreaba daca sunt consilieri care doresc sa initieze acest proiect

de hotarare.

Dnul Iacobute precizeaza ca trebuie facuta o noua procedura.

Au loc discutii pe marginea acestui subiect.



Dnul presedinte precizeaza ca va face proiectul de hotarare.

Dnul Iacobute precizeaza ca se pot depune dosare noi cu cereri noi.

Dnul primar da citire solicitarii dlui Popistasu Vasile pentru inchiriere pasune.

Dnul presedinte precizeaza ca solicitarea va fi depusa la procedura noua de

inchiriere.

Dnul primar da citire solictarii dlui Popistasu Vasile pentru prelungirea

contractului de inchiriere

Dnul Ureche precizeaza ca contractul de inchiriere a fost incheiat pe perioada de

pasunat zWI si nu poate fi prelungit.

Dnul Radu cere dlui Popistasu sa achite datoriile la primarie.

Dnul primar precizeaza ca trebuie sa achite taxa de pasunat astfel va fi sanctionat.

Dnul viceprimar intreaba de ce pasunetva cu un numar de26 bovine fara sa achite

taxa de pasunat.

Dnul Popistasu intreaba daca este singurul care nu are contract.

Dnul primar precizeaza ca trebuie sa achite taxa, toti cei care pasuneaza si nu
achitataxa trebuie sa fie sanctionati conform regulamentului de pasunat.

Dnul Ureche precizeaza cavatrimite raspuns la solicitarile dlui Popistasu.

Dnul Popistasu precizeaza ca va ramane cu acel contraet de pasunat de anul

trecut.

Dnul primar precizeaza ca are 2 variante, poate pasuna pe alte proprietati sau sa-

si achite taxele iar dupa achitare poate intralapasunat.

Dnul primar da citire solicitarii Manastirii Dobrovat pentru inchiriere pasune.

Dnul Mardare precizeaza ca Manastirea Dobrovat nu mai doreste teren in
inchiriere.

Dnul Roman intreaba cand se initiaza procedura de licitatie pentru concesiune ,

propune initierea unui proiect de hotarare pentru aceasta.

Dnul presedinte declara inchise lucrarile sedintei ordinare.

Secretar general,

Alexandru Petronela

Presedinte,

Ureche Gavrila
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